

## "میزة" تعلن عن تعيين رئيس تنفيذي جديد

**الدوحة، قطر – 23 مايو 2024:** تعلن شركة ميزة كيو اس تي بي – ذ.م.م. (عامه)، الشركة الرائدة لحلول تكنولوجيا المعلومات ومراكز البيانات في قطر، ورمز تداولها (MEZA)، عن تعيين السيد محمد علي الغيثاني رئيساً تنفيذياً جديداً للشركة، ابتداءً من 23 مايو 2024. يحضر السيد محمد الغيثاني الى شركة ميزة بمسيرة مهنية متميزة تمتد على مدى 18 عاماً بدأت في مجال التكنولوجيا وسجلاً حافلاً من القيادة، مما يؤهله لإدارة شركة ميزة خلال مرحلتها التالية من الابتكار والنمو.

قاد السيد محمد الغيثاني بخبرته الثرية العديد من برامج ومشاريع تطوير الاعمال، ووضع الخطط الاستراتيجية لعمليات التحول الرقمي، وأتمتة العمليات التشغيلية، وتطوير وإطلاق منصات وبرامج تقنية مبتكرة في عدد من المشاريع الاستراتيجية الهامة في قطاعات متنوعة مثل الخدمات والقطاع الزراعي. ويمتلك أيضاً خبرة واسعة من خلال عمله في مناصب قيادية في مجالات مختلفة في تكنولوجيا المعلومات والخدمات المشتركة وإدارة المشاريع، عمل من خلالها على بناء فرق العمل وإنشاء الشركات وتطوير بيئة العمل. وتمكن من انجاز العديد من المشاريع الاستراتيجية مثل بناء مراكز البيانات وخطوط الانتاج ومشاريع دعم الخدمات.

كما تعرب شركة ميزة عن امتنانها العميق للسيد محسن ناصر المري على خدمته المتفانية كرئيس تنفيذي بالإضافة منذ أكتوبر 2023. تحت قيادته، حافظت الشركة على مسار النمو والتميز، مما ضمن استمراراً سلساً للخدمة والابتكار. وقال الشيخ حمد بن عبد الله بن جاسم آل ثاني، رئيس مجلس إدارة شركة ميزة: "نحن ممتنون للغاية للسيد محسن ناصر المري والفريق التنفيذي بأكملهم على قيادتهم الاستثنائية خلال فترة محورية للشركة. وقد كان لتفانيهم في العمل دور فعال في الحفاظ على مكانة شركة ميزة كشركة رائدة في قطاع خدمات تكنولوجيا المعلومات في قطر". كما أضاف أيضاً: "يسعدنا أن نرحب بالسيد محمد علي الغيثاني كرئيس تنفيذي جديد للشركة. ونحن متأكدون أن خبرته الثرية وقيادته الحكيمة ستقود شركة ميزة إلى اعلى مستويات النجاح".

وفي الوقت الذي ترحب فيه شركة ميزة بالسيد محمد الغيثاني، تتطلع الشركة إلى فصل جديد من الحلول المبتكرة والخدمات المحسنة تحت قيادته. وقال السيد محمد الغيثاني: "يشرفني الانضمام إلى شركة ميزة، الشركة الرائدة بحلولها التكنولوجية عالية الجودة والتزامها بالتميز. أتطلع الى العمل مع الفريق الموهوب في شركة ميزة لتحقيق مهمتنا وتقديم أكبر قيمة لعملائنا ومساهمي الشركة". نتقدم بأحر تمنياتنا بالنجاح للسيد محمد الغيثاني وهو يتولى رئاسة شركة ميزة، واثقين من أن قيادته ستعزز مكانتنا كرائد في المشهد التكنولوجي في قطر وخارجها.

-انتهى-

YOUR IT ADVANTAGE

MEEZA QSTP LLC (Public) **Share Capital** QAR 648,980,000 **Address** Msheireb Downtown Doha Zone 3  
Street 981 Building 2 3<sup>rd</sup> Floor PO Box 892 Doha - Qatar **T** +974 4004 0000 **F** +974 4004 0004

**E** info@meeza.net **www.meeza.net**

## نُبذة عن شركة ميزة :

تأسست شركة ميزة كيو اس تي بي-ذ.م.م. (عامة) في واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا، حيث تقدم محفظة متكاملة من خدمات تكنولوجيا المعلومات المُدارة والحلول التكنولوجية. تتطلع الشركة إلى المساهمة في دفع عجلة التنمية في الدولة والمنطقة من خلال توفير خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة بمستويات عالمية، مع توفير فرصٍ مميزة لتحقيق مستقبل واعد في قطاع تكنولوجيا المعلومات لأفراد المجتمع القطري وغيره من دول المنطقة.

تعتبر ميزة شركة مساهمة عامة مدرجة في السوق الرئيسية لبورصة قطر ومتاحة للتداول أمام العملاء والمستثمرين برأس مال قيمته 648,980,000 ريال قطري.

تمتلك الشركة خمسة مراكز بيانات معتمدة من المستوى الثالث باسم M-VAULTs، جميعها مصنفة عالمياً، ويصل مدى توفرها إلى 99.98%، ومصممة وفق أحدث المعايير الدولية الأكثر صرامة مما يمكن الشركات من الاستفادة من كفاءات أكبر وتقليل المخاطر. تقدم شركة ميزة خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة، إضافة إلى خدمات مراكز البيانات، وخدمات أمن نظم المعلومات والخدمات السحابية، هذا بجانب ما تتمتع به من خبرات واسعة في مجال المدن الذكية وتطبيقاتها والذكاء الاصطناعي.

حصلت شركة ميزة على العديد من الجوائز المرموقة العالمية ومنها جائزة أفضل مزود خدمة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات لعام 2023 وجائزة أفضل حل سحابي لعام 2022 في جوائز قطر للأعمال الرقمية من قبل وزارة الاتصالات و تكنولوجيا المعلومات. وأيضاً، فازت شركة ميزة على جائزة مزود خدمات تكنولوجيا المعلومات الأكثر ابتكاراً في قطر لعام 2023 المقدمة من جلوبال بزنس اونلوك. تؤكد هذه الإنجازات المرموقة على التزامنا الراسخ بالتميز والابتكار وتقديم خدمات إستثنائية لعملائنا.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: [meeza.net](http://meeza.net)

## **MEEZA Announces the Appointment of New CEO**

**Doha, Qatar – 23 May 2024: MEEZA QSTP-LLC (Public) – Ticker: “MEZA”.** MEEZA, Qatar’s leading managed IT services, solutions provider, and data centres, is pleased to announce the appointment of Mr. Mohamed Ali Al-Ghaithani as the new Chief Executive Officer, effective on 23 May 2024. Mr. Mohamed Al-Ghaithani brings to MEEZA a distinguished career spanning 18 years emerged in the technology sector, and a proven track record of leadership to oversee MEEZA’s next phase of innovation and growth.

With a wealth of experience, Mr. Mohamed Al-Ghaithani has spearheaded numerous business development programs and projects, driving strategic initiatives for digital transformation, operational automation, and the launch of innovative technological platforms across diverse sectors, including services and agriculture. His leadership expertise extends to information technology, shared services, and project management, where he has excelled in team building, establishing new companies, and the successful delivery of strategic projects such as data centers, production lines, and services support projects.

MEEZA also extends profound gratitude to Mr. Mohsin Nasser Al Marri for his dedicated service as the Acting CEO since October 2023. Under his stewardship, the company has maintained its trajectory of growth and excellence, ensuring a seamless continuation of service and innovation. "We are immensely grateful to Mr. Mohsin Nasser Al Marri and the entire executive team for their exceptional leadership during a pivotal period," said Sh. Hamad Bin Abdulla Bin Jassim Al-Thani, Chairman of the Board at MEEZA. "Their unwavering commitment has been instrumental in sustaining MEEZA’s position as a leader in the IT services sector in Qatar." Sh. Hamad Al-Thani also added: "We are thrilled to welcome Mr. Mohamed Ali Al-Ghaithani as MEEZA’s new CEO. His wealth of experience and visionary leadership will surely steer MEEZA to greater heights of success."

As MEEZA welcomes Mr. Mohamed Al-Ghaithani, the company looks forward to a new chapter of innovative solutions and enhanced services under his leadership. "I am honored to join MEEZA, a company renowned for its quality technology solutions and commitment to excellence," said Mr. Mohamed Al-Ghaithani. "I am excited to work with the talented team at MEEZA to drive our mission forward and deliver even greater value to our clients and stakeholders."

We extend our warmest wishes to Mr. Al-Ghaithani as he assumes the helm of MEEZA, confident that his leadership will further solidify our position as a trailblazer in the technology landscape in Qatar and beyond.

**-Ends-**

**About MEEZA:**

MEEZA QSTP-LLC (Public) is an established end-to-end managed IT services and solutions provider founded in Qatar Science & Technology Park (QSTP), that aims to accelerate the growth of the country and the region through the provision of world-class services and solutions, while providing the Qatari people and others throughout the region with opportunities to undertake fulfilling careers in the IT industry.

MEEZA is a publicly quoted company on the Main Market of Qatar Stock Exchange, open to customers and investors with share capital of 648,980,000 QAR.

The company has five Tier III certified data centers, known as M-VAULTs, offering a guaranteed uptime of 99.98% built to comply with the most exacting international standards enabling businesses to benefit from greater efficiencies and reduce risks.

MEEZA's offerings include Managed IT Services, Data Centre Services, Cloud Services, and IT Security Services, in addition to expertise in Smart Cities Solutions and Artificial Intelligence (AI).

MEEZA is recognized with various prestigious awards including the Best ICT Service Provider Award of the Year 2023 as well as Best Cloud Solution Award of the Year 2022 at Qatar Digital Business Awards by Ministry of Communication and Information Technology. In addition, MEEZA won Most Innovative ICT Services Provider Award of the Year 2023 in Qatar by Global Business Outlook Awards. These prestigious recognitions highlight our unwavering commitment to excellence, innovation, and delivering outstanding services for our clients.

For more information, please visit: [meeza.net](http://meeza.net)